



**10 Pièces**

**300 m<sup>2</sup>**

**Réf. MZISP1789**

**3 495 000 €**

**St-Paul-de-Vence**

Maison à vendre (06570)

**résidences  
immobilier**

# résidences immobilier

Authentique maison de maître à quelques minutes à pied de la mer et des commerces. 410 m<sup>2</sup> bâtis au total dont un bâtiment principal avec 5 chambres, studio et annexes. Magnifique jardin paysager d'environ 2000 m<sup>2</sup> avec piscine, au calme absolu, à l'abri des regards avec vues sur la mer et les montagnes environnantes. Un garage double et de nombreux parking complètent ce bien. 10 minutes de l'aéroport de Nice.

Authentic master residence a few minutes' walk to the sea and shops. Total living space 410 m<sup>2</sup> including the main house with 5 bedrooms, a studio, and annexes. Magnificent landscaped grounds of approx. 2,000 m<sup>2</sup> with a swimming pool, enjoying total peace and quiet, sheltered from view, offering views of the sea and surrounding mountains. A double garage and parking space for several cars complete the property. 10 minutes from Nice Airport.

**MICHAËL ZINGRAF CHRISTIE'S INTERNATIONAL REAL ESTATE SA**

690 route de Saint-Paul - 06480 LA COLLE-SUR-LOUP

[Contacter l'agence](#)

[Voir tous les biens de cette agence](#)



[www.residences-immobilier.com](http://www.residences-immobilier.com)